
 

   
 
 
Vragen ex. artikel 45 van het regelement van orde van de gemeenteraad. 

Zwolle, 30 november 2018 
 
Geacht College van burgemeester & wethouders, 
 
De stad groeit, Stadshagen groeit en het aantal mensen dat elke dag vanuit de wijk van A naar B 
moet, groeit. Daardoor hebben steeds meer inwoners van Stadshagen te kampen met vertragingen 
als ze de wijk uit- en in moeten om te gaan werken. Dat is uiteraard gewoonweg irritant als je er elke 
ochtend mee te maken hebt, maar ook nog eens slecht voor het milieu en draagt niet bij aan de 
leefbaarheid van de wijk. Je wilt vlot en veilig in, uit, en door de wijk, bijvoorbeeld naar het 
winkelcentrum, zorgcentrum waar je ouders wonen, of school van je kinderen. Daarom de volgende 
vragen aan de wethouder. 
 
1) Erkent de wethouder de toegenomen drukte in Stadshagen, en het feit dat de wegen steeds meer 
verstopt raken, zoals ook in het Stentor-artikel Groeiend Stadshagen slibt dicht (17 november 2018) 
wordt belicht? 
 
2) Erkent de wethouder dat de visie op het aanpakken van de bereikbaarheid van Stadshagen breder 
is dan de in de genoemde punten in de afdoening van motie M10-2 Bereikbaarheid Stadshagen die  
enerzijds ging over het monitoren van drukte nu, maar ook met het oog op ontwikkelingen in en 
rondom de wijk voor de toekomst. 
 
3) Is de wethouder het met de indieners eens dat als er meer inwoners komen, ook meer mensen 
zich moeten kunnen verplaatsen, of dat nu per auto, per trein, per bus of per fiets is? En dat je in je 
werk niet altijd een keuze hebt over het moment- en de manier waarop je reist? Zo nee, waarom 
niet? 
 
4) Wanneer komt de wethouder met de visie op de uitbreiding en verdichting bij de uitbouw van 
Stadshagen en de uitbreiding van het winkelcentrum, zoals benoemd in het coalitieakkoord? 
 
5) Kan de wethouder toezeggen te kijken naar oplossingen voor de totale infrastructuur van 
Stadshagen in het kader van verdere ontwikkeling, uitbreiding en verdichting; zowel op de 
hoofdinfrastructuur, overige straten en het winkelcentrum Stadshagen? Wordt daarin ook het 
gesprek met de wijk aangegaan over ervaren knelpunten? 
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